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1 Voorwoord 

Vanaf 1 juni 2013 is de nieuwe ondernemingsraad van start gegaan. Helaas konden we niet 

voldoende kandidaten op de lijst krijgen, er is dus nog steeds een vacature. Een behoorlijk 

succes zijn de aanmeldingen voor deelname aan de “or nieuwe stijl”.  Maar liefst 16 collega’s 

hebben zich aangemeld om bij advies- of instemmingtrajecten aan te sluiten bij een 

projectteam die de ondernemingsraad daarvoor samenstelt.   

 

Op 1 april 2012 trad Walter van der Meer aan als algemeen directeur van Oasen. Het jaar 2013 

is het eerste volledige jaar waarin wij hebben kunnen ervaren wat een nieuwe bestuurder voor 

impact heeft op een organisatie. Oasen is vanaf zijn aantreden een nieuwe weg ingeslagen en 

in 2013 is daar een vervolg aan gegeven om  Oasen nog mooier te maken dan het al was. Het 

verder onderzoeken van technologieën om water te zuiveren, starten met een nieuwe  kijk op 

het begrip duurzaamheid, een ander financieel beleid en zo kan ik nog wel even doorgaan.  

Door al deze veranderingen, zonder dat er vooraf een plan voor is geschreven, is er veel in de 

cultuur van de organisatie aan het veranderen. De leidinggevenden en medewerkers krijgen 

veel vrijheid en verantwoordelijkheden om hun taken uit te voeren. Het onderling vertrouwen 

op en in elkaar dat de gemaakte afspraken ook goed worden nagekomen, moet blijven groeien.  

 

De bestuurder straalt vertrouwen uit in de dingen die wij ondernemen en doen.  De uitdaging 

wordt nu dat zowel leidinggevenden als medewerkers dat vertrouwen ook aan elkaar gaan 

geven. 

 

Ik hoop dat wij met elkaar de ingeslagen weg in 2014 blijven volgen. 

 

Fred Heuckelbach 
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2 Betrokken medewerkers 

Overal bij Oasen kom ik betrokken medewerkers tegen. Het valt op dat we in beweging zijn en 

dat er een cultuuromslag plaatsvindt. Verantwoordelijkheden komen steeds lager in de 

organisatie te liggen en medewerkers nemen die verantwoordelijkheid ook enthousiast op zich. 

De sfeer is erg goed, dat zie ik door het hele bedrijf. Er zijn mooie initiatieven waarbij 

afdelingen elkaar opzoeken en laten zien wat ze doen. Bijvoorbeeld door een kijkje in de 

keuken te organiseren met marktkramen waarachter medewerkers staan die vol passie 

vertellen over nieuwe technieken op het gebied van waterleidingen. Maar ook de rondleidingen 

langs werkzaamheden en de interne nieuwsberichten die we online delen. 

 

Bijzondere projecten 

Ik ervaar een zeer goede relatie en samenwerking met de ondernemingsraad. De OR Nieuwe 

Stijl vind ik een positieve ontwikkeling. We zijn transparant naar elkaar toe en de adviezen en 

instemmingen zijn van hoge kwaliteit. Het afgelopen jaar waren er bijzondere projecten waarin 

de ondernemingsraad veel inspanning heeft geleverd en zijn toegevoegde waarde bewees. 

Bijvoorbeeld in de belangrijke rol die hij speelde in de FUWA-onderhoudsronde, zowel in de 

beschrijvings- als in de toetsingscommissie. 

 

Een van de beste werkgevers van Nederland 

Innovatie staat bij Oasen en dus ook bij de ondernemingsraad hoog in het vaandel. Dat gaat 

van papierloos vergaderen tot het communiceren naar de medewerkers via de nieuwsbrief Côte 

d’OR. Ook in de organisatie valt op dat we met elkaar aan het vernieuwen en verbeteren zijn 

geslagen, terwijl de dagelijkse gang van zaken gewoon goed doorloopt. Eén van de 

hoogtepunten van 2013 was de uitslag van het medewerker tevredenheidsonderzoek. Met een 

8,1 scoorden we hoger dan de 7,8 in 2012. Ook blijkt dat we één van de beste werkgevers van 

Nederland zijn. Daar kunnen we met elkaar erg trots op zijn. 

  

Vertrekkende en nieuwe OR-leden 

Tot slot namen we dit jaar afscheid van drie OR-leden: Kevin Holthuijsen, Pieter van der Pluijm 

en Peter Dijkstra. En we verwelkomden twee nieuwe leden: Menno van Leenen en Sven Smits. 

Ik wil hierbij nogmaals de vertrekkende leden van harte bedanken voor hun inzet en de nieuwe 

leden veel succes en een plezierige samenwerking toewensen. 

 

Walter van der Meer  
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3  Vooruitblik  

Op 22 april 2013 is het cao-akkoord door vakbonden en werkgevers ondertekend.  Deze cao 

heeft een looptijd van 1 augustus 2012 tot 1 januari 2015. De start met de ‘CAO Doe-Tank’ 

moet voor het moderniseren van de cao na 1 januari 2015 zorgen. Proeftuinen door diverse 

bedrijven, in 2013 opgestart, kunnen uiteindelijk bijdragen aan nieuwe voorstellen voor de cao.  

De verwachtingen hierover zijn hoog maar met de huidige cao, die elke vergelijking met de 

markt aan kan, is dat geen eenvoudige opgave.  

 

Nieuwe voorzitter WWb 

Met ingang van 1 juli 2013 is een nieuwe voorzitter bij de WWb aangetreden: mevrouw Lieve 

Declercq, in het dagelijkse leven voorzitter van de directie van Vitens. Een nieuwe voorzitter 

van de werkgeversverenging geeft altijd een nieuwe richting aan waar de sector op aan gaat 

sturen. De eerste kennismaking en geluiden zijn bemoedigend: er is binnen de sector aandacht 

voor de vergrijzing, er moet tijdig vervangen worden, de aanwezige kennis moet geborgd 

worden, er moet ruimte zijn voor innovatie en er moet vertrouwen zijn in de werkgever, 

afspraak is afspraak. Een lastige opgaaf voor  de voorzitter zal blijven om alle leden van de 

werkgeversvereniging op een of andere manier, zonder hun eigen identiteit geweld aan te 

doen, mee te krijgen. 

 

 

In de ledenvergadering van de Werkgeversvereniging Waterbedrijven is mevrouw Lieve 

Declercq per 1 juli 2013 tot nieuwe voorzitter van de WWb benoemd. Mevrouw Declercq is 

voorzitter van de directie van Vitens. Zij volgt de heer Piet Jonker op, die na drie termijnen als 

voorzitter van de WWb het stokje aan haar heeft overgedragen.  

 

Cultuur Oasen 

De ondernemingsraad heeft samen met de bestuurder langdurig stilgestaan bij de huidige en 

gewenste cultuur van Oasen. Oasen heeft zich al langer ten doel gesteld om 

verantwoordelijkheden lager in de organisatie neer te leggen. Medewerkers van Oasen 

genieten over een grote mate van vrijheid en verantwoordelijkheid om hun taken uit te kunnen 

voeren. Helaas gaat dat nog niet op alle fronten zoals gewenst. Na het aantreden van de 

nieuwe bestuurder is er,  zonder dat er een “cultuur”-plan voor is geschreven, al heel veel aan 

het veranderen in de Oasen cultuur.  Vertrouwen is het sleutelwoord dat regelmatig terugkomt 

in gesprekken over de veranderingen.  
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De  leidinggevenden worden nu daadwerkelijk geconfronteerd met de verantwoordelijkheden 

die bij hun functie horen. Voor een aantal een bevrijding, voor anderen een leerproces. Het  

vertrouwen van de leidinggevenden in de medewerker en van de medewerker in 

leidinggevenden is iets dat verder moet  groeien.  

 

Het Nieuwe Werken kan hier ook zeker een bijdrage aan leveren. Afspraak is bijvoorbeeld dat 

een medewerker van Oasen 20% van zijn/haar uren, plaats- en tijdonafhankelijk mag werken. 

Ook hier is het een kwestie van vertrouwen als een medewerker niet op kantoor werkt maar 

elders. Het kan dan niet zo zijn dat een medewerker een dag thuis gaat werken en dat er dan 

de vraag gesteld wordt wat je die dag thuis dan gaat doen. Er moet vertrouwen zijn dat de 

medewerker zijn/haar taak uitvoert welke aan het begin van het jaar al in het resultaatgesprek 

is afgesproken. 

 

Die vervelende reglementen 

De ondernemingsraad en de bestuurder besteden heel veel tijd aan het vaststellen van 

reglementen en vervolgens aan het handhaven daarvan. De organisatie kan nog steeds  niet 

zonder aanvullende reglementen op bestaande wet- en regelgeving. Deze reglementen helpen 

de medewerker en de leidinggevenden of MT bij het uitvoeren van taken in de organisatie.  

 

Het Privacyreglement  is zo’n heet hangijzer. We willen afspraken maken met elkaar maar 

hebben onvoldoende vertrouwen dat de leidinggevende of de medewerker zich aan deze 

afspraken houdt. Wordt het meekijken, volgen en meeluisteren van medewerkers door hen als 

‘big brother is watching you’ ervaren, of wordt het gebruikt voor een verbeteringsproces  en 

willen wij daar met elkaar aan werken? Ook hier is het sleutelwoord “vertrouwen”. Helemaal 

zonder reglementen zullen wij niet kunnen maar als het onderling vertrouwen groot is kunnen 

we de reglementen wel minimaliseren. 

 

Voor de toekomst 

Mijn ideaalbeeld voor een Oasen medewerker is dat hij of zij  een resultaatverplichting 

afspreekt in het begin van het jaar. Dat hij of zij om het resultaat te realiseren een contract 

heeft voor bijvoorbeeld 40 uur en dat naar eigen wens in kan vullen over 7 dagen van de week. 

Wil je bijvoorbeeld op zaterdag of zondag werken omdat dat jou beter uitkomt, prima. Dit alles 

in overleg met de afdeling waar je werkt en met je collega’s. Natuurlijk zijn er afdelingen en 

functies waar dit lastiger is om te realiseren maar er is meer mogelijk dan wat we nu doen. 

Oasen faciliteert de medewerker optimaal met hulpmiddelen en geld. Werk je meer dan 43 uur 

in de week dan begint het overwerk protocol voor nader te benoemen functies. 

 

Reglementen en afspraken zijn er in dat ideaalbeeld minimaal. Oasen houdt zich aan wet- en 

regelgeving en er is een groot onderling vertrouwen en respect . De teams /afdelingen spreken 

aan het begin van het jaar heldere en meetbare doelen met elkaar af. We spreken elkaar 

gedurende het gehele traject aan op goede en minder goede dingen. De medewerkers van 

teams/ afdelingen beoordelen elkaar en toetsen elkaar op de vooraf afgesproken doelen.  Een 

geweldige uitdaging om daar met zijn allen, ook in 2014, met plezier en energie aan te werken. 

 

Fred Heuckelbach 
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4 Nieuwe Stijl: Medezeggenschap is van 
iedereen 

In 2011 schreef ik ….”…. Als je medezeggenschap op de kaart wilt hebben en houden zul je 

medewerkers echt de mogelijkheid moeten bieden om een rol te spelen in de afwegingen 

tussen bedrijfsbelangen en personele belangen. Dat moet je doen door mensen er bij te 

betrekken op het moment dat het er toe doet…..” 

 

Het jaar 2011 was het startpunt van de ondernemingsraad om, ook in de eigen winkel, over 

vernieuwing en modernisering na te denken. Inmiddels zijn we alweer twee jaar verder en het 

lijkt te lukken. De ondernemingsraad zelf richt zich wat sterker op de hoofdlijnen van beleid in 

de organisatie en, interessanter dan dat, er staat een klein legertje van hulptroepen klaar om 

de ondernemingsraad daar op gezette tijden bij te helpen! 

 

Aansluiten bij ondernemingsraad 

Inmiddels hebben 16 collega’s de weg gevonden om op die terreinen waar zij ‘deskundig’ zijn 

of waar hun bijzondere belangstelling ligt, tijdelijk, aan te sluiten bij de ondernemingsraad. 

Onder de regie van een aantal OR-leden wordt samengewerkt aan mogelijke 

oplossingsrichtingen voor vraagstukken waar de organisatie voor staat. Dat netwerk van 

collega’s maakt het mogelijk om goed, wellicht ook beter dan voorheen, aan te sluiten bij wat 

er allemaal leeft in de organisatie. Eigenlijk is dit precies wat de ondernemingsraad bedoelde 

toen hij vorm begon te geven aan de ‘OR Nieuwe Stijl’. 

 

Video 

Herinner je je nog de video van de voorzitter en de vice-voorzitter uit 2012? Kijk er nog maar 

eens naar en dan merk je dat …."We gaan het anders doen..."…. ook echt in de praktijk vorm 

krijgt. 

 

 

Klik om de afbeelding om de video te openen 

 

Medezeggenschap is van iedereen 

Het begin is dus gemaakt en de stelling…’medezeggenschap is van iedereen…’ begint betekenis 

te krijgen. We gaan natuurlijk bij Oasen niet mee maken dat alle collega’s in rijen van drie 

staan te dringen om samen met de ondernemingsraad aan de eigen toekomst te werken, maar 

ook hier geldt dat het nemen van verantwoordelijkheid en initiatief mogelijk is en dat je er echt 

aan mee kan werken! 

 

file:///C:/Users/sss.AQUAWATER/AppData/Local/Microsoft/Windows/Dropbox/Oasen/oasen%20OR%20nieuwe%20stijl%20v2.wmv
http://www.youtube.com/watch?feature=player_embedded&v=WpH4Aat0_FM
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Meer betrekken  

De kracht van de beweging die de ondernemingsraad heeft gemaakt ligt er in dat 

modernisering niet is gezocht in het aanpassen en veranderen van structuren en systemen. 

Binnen de bestaande mogelijkheden is geprobeerd om collega’s er meer bij te betrekken en 

een persoonlijke uitdaging te bieden. Ontwikkeling en verandering, verantwoordelijkheid en 

groei zit in de mensen zelf. Als je daar op een goede, prikkelende  manier een beroep op doet 

blijkt dat er veel mogelijk is. 

 

Ontwikkeling cultuur 

Eén van de thema’s waar de door de ondernemingsraad gekozen weg geweldig zou kunnen 

werken is de beoogde ontwikkeling binnen de cultuur van Oasen. Niks adviesaanvragen….niks 

instemmingsaanvragen. Gewoon een onderwerp dat begint te leven in de organisatie en waar 

handen en voeten aan gegeven kan worden. Door wie? Door iedereen die er wat bij voelt en er 

een bijdrage aan wil leveren. Het veld ligt open en kan vorm gegeven worden. 

 

Betere vorm van medezeggenschap 

Voor de ondernemingsraad zou dat kunnen betekenen dat er samen met collega’s gezocht 

wordt naar invalshoeken die met (bestaande) cultuur en ontwikkeling van (nieuwe) cultuur te 

maken hebben. Waarom wachten tot het moment dat er voorstellen en mogelijkheden komen 

vanuit de top van de organisatie? Het lijkt mij sterk dat er in de organisatie niet voldoende 

mensen zijn die het leuk en boeiend vinden om daar samen met de ondernemingsraad over na 

te denken. Een betere vorm van invulling van medezeggenschap kan ik me niet voorstellen. De 

ondernemingsraad als regisseur van een groep collega’s die nadenkt over cultuur en op zoek 

gaat naar snel te behalen resultaten en voordelen op dat vlak! Want daar gaat het natuurlijk 

wel om.  

 

Niet lullen maar poetsen 

Als je medezeggenschap verbreedt in de organisatie, dan moet je er wel voor zorgen dat je 

collega’s niet meesleept in oeverloze discussies en overleggen. Het gaat om snelle, 

opzienbarende interventies, die een beroep doen op creativiteit en betrokkenheid. Niet lullen 

maar poetsen.  

 

Elkaar vinden 

De ondernemingsraad is op de goede weg om het beeld van stoffig gezeur in achterkamertjes 

om te bouwen naar resultaatgerichte, transparante bijeenkomsten met betrokken collega’s. De 

organisatie is op de goede weg om het thema ‘cultuur’ besproken en ontwikkeld te krijgen. 

Nu moeten ze elkaar alleen nog maar even vinden. Benieuwd of 2014 lang genoeg duurt om 

dat ook voor elkaar te krijgen. 

 

Jacques van Aernsbergen 
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5 Nieuwe alertheid in de organisatie 

Ik meld met enige voorzichtigheid dat het ook in de kring van commissarissen is door 

gedrongen dat met de komst van Walter als nieuwe bestuurder van Oasen, veel in de 

organisatie opnieuw aan de orde is gesteld. Verantwoordelijkheid daar leggen waar die hoort 

namelijk daar waar het werk feitelijk wordt gedaan, is nieuw in de organisatie. Oasen was er 

altijd op uit om voor wat betreft innovatie vooraan te lopen, maar veel op technisch gebied is 

verdiept, omgekanteld. Hoe het je ook wilt noemen, in ieder geval anders. Dat vraagt om een 

nieuwe alertheid in de organisatie. Want hoe weet je nu wat de ijkpunten zijn? Je kan ze 

bevroeden, maar de nieuwe waarden zijn nog niet in beton gegoten. En er is natuurlijk ook 

sprake van wat wel eens “oud gedrag” wordt genoemd. Dat is gedrag uit een vorig tijdperk, 

dat toen in ieder geval leidde tot een gevoel van vastheid en zekerheid. En wanneer laat je dat 

zogenaamde oude gedrag los? Is dat al veilig?  

 

Gesprek met medewerkers 

De Raad van Commissarissen had een prettig en open gesprek met een delegatie van het 

personeel. Een aantal items uit dat gesprek is inmiddels met de bestuurder besproken. Er is 

een keuze gemaakt om twee items nadere aandacht te geven de komende tijd: solide 

besluitvorming en opleiding voor nieuwe leidinggevenden. 

 

 

Raad van Commissarissen 

 

Prettig en productief 

De relatie met de ondernemingsraad heb ik ook in 2013 als prettig en productief ervaren. Fijn  

dat ik een paar nieuwe gezichten ontmoette op de jaarlijkse werkconferentie. Ook de 

ondernemingsraad is al even bezig zichzelf opnieuw uit te vinden qua werkwijzen. Zoals het er 

nu uitziet, gaat dat een succes worden. Ook de relatie met de bestuurder is anders dan 

voorheen. Dat ligt voor de hand, maar het was toch weer even wennen. Samenvattend, is de 

relatie bestuurder met de ondernemingsraad op een prettige wijze op een nieuwe leest terecht 

gekomen. 

 

Yvonne Baune 
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6 Samenstelling ondernemingsraad 

Samenstelling OR  

Fred Heuckelbach   -  Voorzitter    

Robert Kikkert    -  Vice-Voorzitter 

Wilrie van Logchem   -  Lid 

Theo den Otter    -  Lid 

Ger Ros     -  Lid 

Michiel Leek    -  Lid 

Peter Dijkstra    -  Lid (tot 31 mei 2013) 

Kevin Holthuijsen   -  Lid (tot 31 mei 2013) 

Pieter van der Pluijm   -  Lid (tot 31 mei 2013) 

Sven Smits    -  Lid (vanaf 1 juni 2013) 

Menno van Leenen   -  Lid (vanaf 1 juni 2013) 

Nancy van de Pavoordt   -  Ambtelijk secretaris 

 

 

Van links naar rechts: Ger Ros, Rob Kikkert, Nancy van de Pavoordt, Wilrie van Logchem, Sven 

Smits, Michiel Leek, Theo den Otter, Menno van Leenen en Fred Heuckelbach 
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7 Samenstelling Overlegvergadering 

Namens de bestuurder 

Walter van der Meer    (wisselend voorzitter) 

Jeroen Schmaal     (tot 30 juni 2013) 

Grietina Jans     (vanaf 1 juli 2013) 

 

Namens de Raad van Commissarissen 

Ludo Wijngaarden 

Yvonne Baune 

 

Namens de Ondernemingsraad 

Fred Heuckelbach    (wisselend voorzitter) 

Robert Kikkert  

Wilrie van Logchem 

Theo den Otter 

Ger Ros 

Michiel Leek 

Peter Dijkstra     (tot 31 mei 2013)    

Kevin Holthuijsen    (tot 31 mei 2013)    

Pieter van der Pluijm    (tot 31 mei 2013)    

Sven Smits     (vanaf 1 juni 2013)    

Menno van Leenen    (vanaf 1 juni 2013)    

 

Notulen 

Edith van Dongen  

 

Onderwerpen 

Onderwerpen die werden besproken tijdens de overlegvergadering zijn onder andere: 

- Privacy en Wet Bescherming Persoonsgegevens 

- Functiewaarderingsronde 

- Periodiek Medisch Onderzoek 

- Opleiding reglement  

 

 

Meer dan 110 Oasen-collega’s van kantoor en productie deden in 2013 mee aan de health 

check, je leest er meer over in dit artikel  

http://www.oasen.nl/medewerkers/nieuws/Paginas/Health-check-voor-medewerkers-Oasen-afgerond.aspx
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8 Adviezen en Instemmingen 

Volgens de Wet op Ondernemingsraden (WOR) moet de bestuurder over bepaalde regelingen 

instemming vragen aan de ondernemingsraad. Dit is nodig om de regeling te kunnen invoeren. 

Bij belangrijke financieel-economische en bedrijfsorganisatorische besluiten moet de 

bestuurder de ondernemingsraad om advies vragen. Hieronder staan de adviezen en 

instemmingen genoemd die de bestuurder de afgelopen periode aan de ondernemingsraad 

heeft voorgelegd.   

 

Adviezen: 

 

Normering topinkomens 

Een adviesaanvraag naar aanleiding van  het gewijzigd bezoldigingsbeleid als gevolg van WNT 

(Wet Normering bezoldiging topfunctionarissen en toezichthoudende functies in de 

drinkwatersector). De ondernemingsraad heeft kennis genomen van de voorgestelde 

wijzigingen en heeft inhoudelijk geen op- en aanmerkingen.  

 

Instemmingen: 

 

Opleidingsreglement 

Een instemmingsverzoek over het reglement dat werd geschreven ten behoeve van 

duidelijkheid over het proces van het aanvragen van opleidingsfaciliteiten en de toekenning 

daarvan. Na een juridische check en enkele aanpassingen aan het reglement stemde de 

ondernemingsraad in met het voorgenomen besluit. 

   

Uitvoeringsrichtlijnen Functieonderhoudsronde 2013 

Een instemmingsverzoek over aanpassingen aan het document Uitvoerings- richtlijnen 

Functieonderhoudsronde 2009. De ondernemingsraad stemde, na een aantal adviezen gegeven 

te hebben, in met de Uitvoeringsrichtlijnen Functieonderhoudsronde 2013.  

 

RI&E en plan van aanpak 2011-2015 

Een instemmingsverzoek aangaande Plan van aanpak en werkwijze inzake actualisering van de 

RI&E. Met inachtneming van enkele opmerkingen door de bestuurder stemde de 

ondernemingsraad in met het voorgenomen besluit. 

 

Invoering en reglement toepassing callcentersoftware 

Een instemmingsverzoek over het reglement dat werd geschreven naar aanleiding van de 

ingebruikname van de nieuwe callcentersoftware en hoe dan om te gaan met de verwerking en 

het bewaren van gegevens die met deze software wordt verkregen. De ondernemingsraad 

heeft dit voorgenomen besluit nog in behandeling.  
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9 Bedrijfsregelingen 

Na het afsluiten van de WWb cao is het gebruikelijk om de bedrijfsregelingen na te kijken of er 

overlappingen zijn met de cao. De regelingen worden tegen het licht gehouden om te kijken of 

er nog fiscale aanpassingen moeten worden doorgevoerd. Ook kijken de directie en 

ondernemingsraad of de regelingen nog wel van deze tijd zijn. 

  

Werkkostenregeling 

In meerdere sessies bespreken we dan alle bedrijfsregels en komen dan tot een gezamenlijk 

akkoord. Echter in 2013 heeft Oasen door verschillende andere prioriteiten de bedrijfsregels 

naar 2014 door geschoven. Dit komt ook omdat Oasen pas in 2014 de overgang moet maken 

naar de werkkostenregeling en hierdoor alle binnen Oasen geschreven en ongeschreven 

regelingen moeten worden nagekeken. 

 

 

Werkkostenregeling verplicht per 1 januari 2015 

 

Wachtdienstregeling 

In het eerste kwartaal van 2014 moet duidelijk zijn welke regelingen in de werkkostenregeling 

gaan vallen en welke nog overblijven in de bedrijfsregelingen. Ook de wachtdienstregeling valt 

nu onder de bedrijfsregelingen (stond in bedrijfs-CAO); aanpassingen in deze regeling worden 

ook in het eerste kwartaal 2014 verwacht. 
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10 Communicatie 

“Niet alle collega’s weten wat de OR doet. Dit is jammer, want we behandelen onderwerpen die 

die voor iedereen relevant zijn. Eén van onze doelen is dan ook om hierover beter te 

informeren.” 

 

Dit was de inleiding van de eerste nieuwsbrief van de ondernemingsraad. Deze is eind mei 

2013 gepubliceerd op de website. Het geeft duidelijk de doelstelling van de ondernemingsraad 

weer. Het informeren van de organisatie blijkt een lastig probleem waar bijna alle 

ondernemingsraden mee kampen. Door middel van deze nieuwsbrief willen we de organisatie 

meer inzicht geven in de werkzaamheden van de ondernemingsraad. We hebben besloten voor 

het adagium: alles is openbaar, tenzij… Veel van de onderwerpen van de ondernemingsraad 

zijn gevoelig. Maar vaak is er wel iets over te zeggen, zonder in details te treden. Wanneer een 

onderwerp écht gevoelig is, bijvoorbeeld als de betrokkenen nog niet op de hoogte zijn van de 

aankomende verandering, schrijven we hier pas over als het nieuws openbaar is gemaakt door 

de leidinggevenden of directie.   

 

We versturen alleen een nieuwsbrief als er iets te melden is. Op deze manier garanderen we 

dat het een inhoudelijk interessant blijft. Een nadeel hiervan is dat de ondernemingsraad actief 

moet blijven nadenken over communicatie. Er is immers geen prikkel, zoals bij een periodieke 

nieuwsbrief wel zou zijn. Om deze reden is de verantwoordelijkheid voor de nieuwsbrief bij een 

lid van de ondernemingsraad én de ambtelijk secretaris neergelegd. Samen zorgen zij ervoor 

dat er regelmatig een nieuwe editie verschijnt.  

 

Dit jaar is er vijf keer een nieuwsbrief verschenen. Waarvan vier keer onder de naam Côte 

d’OR. Gedurende het jaar bleek dat de Côte d’OR-edities niet veel werden gelezen. 

Waarschijnlijk zorgde de titel er niet voor dat mensen nieuwsgierig werden gemaakt. Daarom 

hebben we de titel veranderd in “OR! Uitgelicht:…”. Door de onderwerpen in de titel te noemen 

zullen veel collega’s de nieuwsbrief eerder lezen.. Een voorbeeld van de laatst verschenen 

nieuwsbrief is: “OR! Uitgelicht: Avaya en wachtdienst”.  

 

Maand Naam artikel Aantal unieke bezoekers over 2013 

Mei Côte d’or 30 

Juli Côte d’or 93 

Oktober Côte d’or 72 

November Côte d’or 119 

December OR! Uitgelicht: Avaya en wachtdienst 139 

 

Onderwerpen waar we over geschreven hebben zijn de installatie nieuwe OR, diverse 

projecten, FUWA, doorgroeimogelijkheden, opleidingsreglement, werkkostenregeling, 

overlegvergadering, HR-systeem, Avaya en de wachtdienst. 

 

Naast de nieuwsbrief doet de ondernemingsraad ook regelmatig een oproep voor het werven 

van nieuwe projectleden. Deze projectleden worden nauw betrokken bij onderwerpen van de 

ondernemingsraad. We vragen aan de projectleden om actief naar de mening van collega’s te 

vragen. Hierdoor ontstaat er meer draagvlak binnen de organisatie en zal de zichtbaarheid van 

de ondernemingsraad vergroot worden. 

 

Al met al is het belang van goede communicatie goed doordrongen binnen de 

ondernemingsraad. In 2014 zullen wij dan ook zeker door blijven gaan met de nieuwsbrief en 

projectleden. Ook zullen we zoeken naar andere manieren om te communiceren.  
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11 Privacy 

Binnen Oasen zijn er veel processen waarbij gegevens van en over medewerkers opgeslagen 

worden. Daarom is het van belang dat hierover duidelijk regels en afspraken zijn. 

 

Documentatie over afspraken en regels 

In 2013 hebben Wilrie en Theo zich over dit onderwerp gebogen, eind 2013 hebben Menno en 

Sven dit stokje overgenomen. Binnen Oasen zijn er al een hoop afspraken en regels gemaakt 

met betrekking tot de privacy. Volgend jaar (2014) worden er afspraken gemaakt om alle 

documentatie over deze afspraken en regels overzichtelijk te maken en op één centraal punt 

beschikbaar te stellen (denk hier bij aan bijvoorbeeld afspraken met betrekking tot de 

blackbox, Avaya en internetgegevens). Daarbij zullen de huidige en nieuwe afspraken en regels 

besproken en gemonitord blijven. 

 

Artikel op www.oasen.nl over privacy 

Op 20 juni 2013 verscheen er een bericht op de Oasen site medewerkernieuws over privacy 

binnen Oasen: 

Iedereen heeft recht op privacy. Dit geldt zowel voor buiten als binnen jouw eigen werkplek. In 

de Wet bescherming persoonsgegevens (Wbp) staat hoe je om moet gaan met 

persoonsgegevens van anderen. Uiteraard is Oasen ook aan deze regelgeving gebonden. 

Daarom startte de afdeling JZ enige tijd geleden met haar zogenaamde ‘privacy project’. 

Voldoet Oasen aan de huidige regelgeving en wordt de privacy van haar werknemers en 

klanten voldoende gewaarborgd? Je leest het hieronder.   

 

Starten met privacy 

Vorig jaar heeft JZ al een start gemaakt met privacy. Binnen JZ is toen in het algemeen 

gekeken naar de manier waarop persoonsgegevens binnen Oasen worden verwerkt. Daarnaast 

volgde JZ een workshop van een advocaat die gespecialiseerd is in privacy. Naar aanleiding 

daarvan hebben wij ook weer nieuwe punten opgepakt. 

 

 

 

Rol afdelingen 

JZ vergaart de benodigde kennis en kijkt wat dit voor Oasen betekent. Vervolgens adviseren 

wij de afdelingen hierover waar nodig. Dit betekent dat de afdelingen zelf ook een rol hebben 

bij het juist toepassen van de privacyregels en de eventuele acties die hier uit voortvloeien.  
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Verschillende elementen 

Wij zijn onder andere bezig met het opstellen van een extern privacyreglement en het doen 

van verplichte meldingen aan het College Bescherming Persoonsgegevens (CBP). Daarnaast 

bekijken we welke documenten voor welke periode bewaard mogen en moeten worden. Ook 

gaan we na of de beveiligingsmaatregelen op onze computers voldoen aan de Wbp en stellen 

bewerkersovereenkomsten op met contractspartijen die onze persoonsgegevens verwerken. 

Verder houden we de toekomstige regelgeving in de gaten en kijken we welke aanpassingen er 

in de toekomst nodig zijn. 

 

Omvangrijk 

Het is een omvangrijk project. Door ons met verschillende aspecten binnen de privacy bezig te 

houden, willen wij ervoor zorgen dat er zoveel mogelijk kennis wordt vergaard over 

onderwerpen waar wij ons nu mee bezig houden. Het gaat immers ook om jullie privacy. 

 

 

  

  



Jaarverslag 2013 Pagina 18 van 26 

 

12 ARBO-commissie 

Om de medewerkersbelangen zo adequaat mogelijk te kunnen behartigen heeft de 

ondernemingsraad een ARBO-commissie. Deze commissie buigt zich inhoudelijk en specifieker 

over de onderwerpen op het gebied van arbeidsomstandigheden en veiligheid. Wanneer deze 

inhoudelijk zijn besproken met de initiatiefnemer adviseert de commissie hierover binnen de 

ondernemingsraad om een adviesaanvraag of instemmingsverzoek te kunnen formuleren. De 

ARBO-commissie onderhoudt ook frequent contact met de preventiemedewerker. 

 

Aandachtspunten RI&E 

De ondernemingsraad heeft op 21 maart 2013 van de directie een instemmingsverzoek 

ontvangen voor de RI&E uitgevoerd door de Arbo Unie, d.d. 13-01-2012 met als bijlage het 

plan van aanpak Oasen 2011-2015. Uit het Plan van Aanpak zijn door het management voor 

2013 zeven “aandachtspunten” met de prioriteit “Hoog” geselecteerd en tevens de “te 

ondernemen actiemaatregelen” geformuleerd. In april is heeft de OR een reactie gegeven op 

het instemmingsverzoek. De directie heeft op 3 mei het definitieve directiebesluit opgestuurd 

naar de OR. 

 

De selectie betrof de volgende aandachtspunten: 

-  Arbozorg & Organisatie van de arbeid 

-  Psychosociale belasting (PSA) met twee onderwerpen 

-  Registratie incidenten 

-  Opstellen van een directie standpunt inzake PSA 

-  Bedrijfshulpverlening (BHV) 

-  Lichamelijke belasting 

-  Fysische factoren 

-  Werk- en rusttijden  

 

Van de zeven voornoemde aandachtspunten waren er tijdens het eerste overleg met de ARBO-

commissie al verschillende acties uitgezet of afgerond. Waarna de lijst is uitgebreid met een 

tiental aandachtspunten met de prioriteit “Middel”. Deze zijn onder te verdelen in de 

aandachtsgebieden:   

 -  Arbozorg & organisatie van de arbeid (3 stuks) 

 -  PSA - psychosociale belasting (4 stuks) 

 -  Gevaarlijke stoffen en biologische agentia (1 stuk) 

 -  Werk- en rusttijden tijdens consignatiedienst (2 stuks) 

 

Acties 

Een van de acties was het invoeren van een structureel ARBO-kwartaaloverleg tussen de 

ondernemingsraad, preventiemedewerker en de afdeling Human Resources. Dit overleg heeft 

drie keer in 2013 plaatsgevonden (15 mei, 10 september en 21 november). 

 

Tijdens het laatste ARBO-overleg van 2013 is de lijst behandeld van uitgezette acties voor 

2013 en de status van afhandeling. Er waren nog een viertal punten die ook op de actielijst van 

2014 moeten staan, namelijk geluidsmeting monteurs, veilig & gezond gebruik van 

arbeidsmiddelen. Hierop zijn wel acties uitgezet maar nog niet geheel afgerond. En een tweetal 

doorlopende acties, waaronder voorlichting bij monteurs over de maatregelen bij UV-straling. 

 

Extra aandachtspunten 

De volgende aandachtspunten zijn nog als extra benoemd: 

- Oplopen van temperatuur in het kantoor tijdens warme periodes 

- Bewustwording van medewerkers over veilig werken 

- Controle op (arbeid) risico’s bij proefinstallaties 

- Personele bezetting in het hoofdkantoor en de vervanging van bureaustoelen 

 

De niet uitgevoerde acties uit het Plan van Aanpak van de RI&E staan geagendeerd voor het 

eerstvolgende ARBO-overleg in 2014. 
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Arbocatalogus 

Op WWb-niveau wordt er aan een digitale ARBO-catalogus gewerkt voor de risicogebieden: 

- Werken in vervuilde grond 

- Werken met asbest 

Vanuit Oasen zijn bij de totstandkoming hiervan en tweetal medewerkers betrokken. De 

planning is om de digitale ARBO-catalogus voor de Watersector in het tweede kwartaal van 

2014 online te hebben. 

 

Periodiek medisch onderzoek - PMO 2013 

In de periode van 19 juni tot en met 19 juli hebben 112 medewerkers werkzaam op het 

kantoor en bij de afdeling Productie meegedaan aan de gezondheids- en fitheidscheck. Deze 

bestond uit het invullen van een online vragenlijst en een fysieke check. Alle deelnemers 

ontvingen direct een persoonlijke terugkoppeling op maat. De monteurs Distributie en de 

onderhoudsmedewerkers bij Productie, in totaal 38 deelnemers, zijn voor een uitgebreidere 

gezondheids- en fitheidscheck bij de ARBO-arts en bedrijfsfysiotherapeut geweest. Reden 

hiervoor is dat uit de vorige meting in 2011 naar voren kwam dat één van de arbeidsrisico’s de 

fysieke belasting is van het werk van deze groep. De resultaten zijn door de Arbo Unie op 

organisatie- en groepsniveau verwerkt in een rapportage. Uit deze rapportage zijn 

verschillende acties/maatregelen voorgesteld. De aanbevelingen hebben betrekking op: 

- Aandacht voor gezonde voeding 

- Aandacht voor beweging 

- Duurzame inzetbaarheid medewerkers 

- Medewerkers stimuleren om verantwoordelijkheid te nemen met betrekking tot 

gezondheid 

- Aandacht voor gehoorschade en beeldschermwerk 

 

Er ligt een voorstel om het PMO eens in de 4 jaar te laten uitvoeren. 

 

Medewerker Onderzoek- MO 2013  

Eén van de doelen van het IMJP is: medewerkers zijn vitaal (medewerkers zijn fysiek en 

geestelijk fit en blijven duurzaam inzetbaar). Oasen zegt als goed werkgever de medewerkers 

te willen faciliteren in een plezierige, gezonde en ontwikkelingsgerichte werkomgeving waarin 

zij gemotiveerd en in staat zijn om hun talenten in te zetten voor de organisatiedoelstellingen. 

Om inzicht te verkrijgen hoe medewerkers het werken bij Oasen ervaren wordt het instrument 

van medewerkersonderzoek (van Effectory) ingezet. In 2012 is een nulmeting gedaan. De 

score van de algemene tevredenheid was 7,8. Het doel is om dit jaarlijks te verbeteren. 

Inhoudelijk is de ondernemingsraad in 2013 minder betrokken geweest dan bij de nulmeting in 

2012. Wel waren er twee vaste commissieleden van de ondernemingsraad die bij alles wat er 

zich afspeelde rond dit onderwerp op de hoogte werden gehouden. 

  

In september starten het medewerkersonderzoek 2013. Ter voorbereiding op de uitvoering van 

dit onderzoek is een vragenlijst en de indeling van de onderzoeksgroepen voorgelegd aan het 

MT. Ook was er een voorstel voor een vervolg op het onderzoek waarbij de leidinggevenden 

een grotere rol krijgen. Het voorstel aan het MT was om de leidinggevenden zelf de resultaten 

aan hun eigen team terug te laten koppelen en hen handvatten te gegeven om zelfstandig met 

de resultaten aan de slag te gaan. 
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De start van het medewerkersonderzoek was op 2 september. Hier ging een 

communicatietraject aan vooraf. In totaal vulden 214 medewerkers de vragenlijst in, de 

respons kwam daarmee uit op 78,7%, tegen 78% in 2012. De score kwam in 2013 uit op een 

8.1 Oasen breed. Dat is een stijging van 0,3  ten opzichte van het jaar 2012. 
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13 Projectteams ondernemingsraad Oasen 2013 

Eind 2011 kwam de ondernemingsraad met zijn visie over de medezeggenschap bij  Oasen; OR 

Nieuwe Stijl. In deze visie werd veelvuldig gesproken over en verwezen naar de wens om te 

komen tot het vergroten van draagvlak in de onderneming en draagvlak voor de te nemen 

besluiten door de ondernemingsraad. Dit gaat vaak  in de vorm van adviezen, instemmingen 

en algemene participatie tussen directie, MT en de medezeggenschap waarbij deze participatie 

gezien moet worden als sparren  met alle partijen over een breed scala aan onderwerpen 

zonder besluitvorming. 

 

Vergroten draagvlak 

OR Nieuwe Stijl resulteerde in het oprichten van een OR projectleden team. Maar liefst 16 

medewerkers schreven zich hiervoor in. Deze teamleden kunnen zich per onderwerp 

inschrijven wat ter advisering of instemming aan de ondernemingsraad wordt of is voorgelegd. 

De teamleden participeren volledig mee in het adviseren en besluiten.  Afgelopen jaar is er 

behoorlijk gewerkt met deze nieuwe vorm van medezeggenschap en werd  duidelijk dat deze 

vorm zijn vruchten afwerpt. Afgelopen jaar zijn er verscheidende, kwalitatief goede adviezen 

en instemmingen tot stand gekomen met en door deze manier van werken. Dit heeft zeker  

bijgedragen aan het vergroten van het door de medezeggenschap gewenste draagvlak. 

 

Lunchbijeenkomst OR projectleden team 

Op 26 november nodigde de ondernemingsraad het projectledenteam uit voor een 

lunchbijeenkomst. De opkomst was overweldigend en tijdens een heerlijk broodje met een 

drankje maakte iedereen kennis met een nieuwe vorm van discussiëren binnen Oasen. Deze 

nieuwe discussievorm is geïnspireerd door het televisie programma “College tour” van de NTR.  

Op een heel informele manier werd er gediscussieerd over stellingen en meningen en daardoor 

ontstonden spontaan nieuwe vragen.   

 

Gewenste cultuurverandering vormgeven 

Na afloop was iedereen het er over eens dat we op de ingeslagen weg verder moeten. Ook 

vond men dat starten met het OR projectleden team en het zoeken naar meer draagvlak 

slechts een begin is van een geheel nieuwe vorm van medezeggenschap. De teamleden gaven 

aan dat ze graag wilden dat het team nog intensiever ingezet gaat worden en dat is dan ook 

zeker een actiepunt voor de ondernemingsraad voor 2014. Hierdoor zou een groter OR 

projectleden team gewenst zijn. Teamleden zouden dan gekoppeld kunnen worden aan één of 

twee OR-leden. De standaard onderwerpen voorkomend uit adviesaanvragen en 

instemmingsverzoeken  blijven de eerste prioriteit. Daarnaast zou het best eens kunnen dat de 

OR een team inzet om de veranderingen binnen de Oasen cultuur te gaan inventariseren. 

Vervolgens kan de OR dan gaan adviseren hoe eventuele knelpunten op te lossen. Dit alles met 

als doel om de zo gewenste cultuurverandering die de bestuurder en het MT voor ogen heeft 

mede vorm te geven.  

 

Informeren en prikkelen 

Ook kwam uit de discussie naar voren dat men de ondernemingsraad zichtbaarder wil hebben; 

méér en zichtbaardere communicatie en men wil in die communicatie niet alleen geïnformeerd 

maar ook geprikkeld worden. Idee is om oneliners te gaan verspreiden die discussie oproepen.  

 

Uiteraard moet dit allemaal nog worden besproken en geconcretiseerd, maar een enkel vonkje 

kan een mooi vuurtje worden. Geheel toepasselijk bij wederom vast weer een intensief 

medezeggenschapsjaar. 

 

 

  



Jaarverslag 2013 Pagina 22 van 26 

 

14 Cursussen in 2013 

Zoals gebruikelijk heeft de medezeggenschap ook in 2013 weer het nodige gedaan aan 

cursussen. 

 

Workshop Presentatietechnieken  

De ondernemingsraad heeft in het voorjaar van 2013 een tweetal workshops 

presentatietechnieken gevolgd van Vincent Ruijter, oud-medewerker van Oasen nu werkzaam 

bij M&I Partners. Beide workshops stonden in het teken van spreken in het openbaar. De 

ondernemingsraad spreekt namelijk regelmatig in het openbaar. Bij de workshop stond naast 

theorie vooral de ervaring van het presenteren centraal. Na verscheidende presentaties tijdens 

de eerste workshop werd tijdens de tweede workshop gepresenteerd voor de camera. De 

ondernemingsraad heeft hiermee handvatten gekregen, geoefend en geleerd van elkaar. Met 

deze ervaringen op zak heeft de ondernemingsraad het zelfvertrouwen gekregen om meer te 

spreken in het openbaar.  

 

Eerste jaarlijkse cursus  

Op 31 mei kwam voor de eerste keer de nieuw gekozen ondernemingsraad bijeen in Alphen 

aan den Rijn. Op 6 mei werd bekend dat er een nieuwe ondernemingsraad was geformeerd. 

Deze keer waren er geen verkiezingen nodig, er waren acht mensen die zich verkiesbaar 

stelden, en er zijn negen zetels. Op deze eerste cursus dag werd de ochtend benut door kennis 

te maken met elkaar en het verdelen van de taken en indelen van de verschillende 

commissies. Fred Heuckelbach en Robert Kikkert werden gekozen tot respectievelijk voorzitter 

en vicevoorzitter. De middag werd benut met een lunch met de bestuurder Walter van der 

Meer. Na de lunch sprak de nieuwe ondernemingsraad nog uitgebreid verder met Walter over 

de verwachtingen en actuele zaken. 

 

Tweede jaarlijkse cursus  

Normaal gesproken heeft de ondernemingsraad een tweedaagse cursus net voor de 

zomervakantie. Maar omdat we al met de nieuwe ondernemingsraad in mei samen waren 

geweest hielden we de tweedaagse in het najaar. Op 17 en 18 oktober waren we bijeen in 

Hulshorst. De eerste dag werd de ochtend gebruikt om zaken af te stemmen en om te 

evalueren. In de middag was Walter van der Meer onze gast en discussieerde de OR met hem 

over de veranderende cultuur binnen Oasen; waar staat Oasen en naar welke bedrijfscultuur 

zou Walter graag toe willen? Later in de middag was ook manager HR Grietina Jans onze gast. 

Met haar spraken over haar plannen aangaande het strategisch personeelsplan. We sloten de 

dag af met een gezamenlijk diner. 

 

De tweede dag stond de ochtend in het teken van evaluatie van de eerste dag en een gesprek 

met de voordracht commissaris van de ondernemingsraad Yvonne Baune. Met Yvonne spraken 

we onder meer over de cultuurdiscussie van de eerste dag en ervaringen van Yvonne over haar 

eigen rol in de RvC in het licht van de bestuurlijke en inhoudelijke ontwikkelingen bij Oasen het 

afgelopen jaar. Ook stonden we stil bij het door Yvonne bepleite convenant inzake de 

benoemings procedure leden van de RvC.  De cursus werd eind van de middag afgesloten door 

de cursusleider van de beide dagen Jacques van Aernsbergen. Iedereen keek terug op zeer 

intensieve maar leerzame dagen. 

 

Cursus Management van de OR 

Op 19 november en 3 december volgde het dagelijks bestuur en de ambtelijke secretaris van 

de ondernemingsraad de cursus ‘Management van de OR’. De cursus werd gegeven door senior 

adviseur drs. Steven van Slageren van GITP Company in Utrecht. In deze cursus werkten we 

gericht aan het versterken en verbeteren van onze leidinggevende capaciteiten, zodat we onze 

taken beter, efficiënter en effectiever kunnen uitvoeren. We werkten aan het vergroten van 

onze communicatieve wendbaarheid en doelmatigheid en leerden technieken en vaardigheden 

om sturing te geven aan werk- en overlegprocessen binnen de ondernemingsraad. Beide dagen 

werden als zeer nuttig beschouwd en door de deelnemers met goed gevolg afgesloten. 
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15 Fuwa 

In 2013 voerde Oasen een functieonderhoudsronde uit. De laatste keer dat dit zo uitgebreid 

werd uitgevoerd was in 2009. Tussen 2009 en 2013 is er binnen Oasen veel veranderd. Nieuwe 

en gewijzigde functies waren voorlopig ingedeeld. Om de ruim 100 functies in te delen werd 

gebruik gemaakt van het WWb Referentiehandboek en de daarbij behorende Hay systematiek. 

Dit is het functie-indelingsinstrument voor de watersector. 

 

Projectteam 

Het Fuwa-projectteam zorgde ervoor dat alle stappen in het proces zorgvuldig werden 

bewandeld. De ondernemingsraad heeft met een eigen samengesteld projectteam de aan de 

OR voorgelegde uitvoeringsrichtlijn behandeld en stemde hier vervolgens mee in. Ook is er een 

OR-lid benoemd in de indelingscommissie. 

 

Functietypering 

Na vaststelling van de uitvoeringsrichtlijn zijn de opgestelde functietyperingen aan 

medewerkers voorgelegd en zij kregen de mogelijkheid om de typering te becommentariëren. 

Uiteindelijk besliste de leidinggevenden samen met een HR-adviseur welke typering er ter 

goedkeuring aan de directie werd aangeboden. Deze typering werd uiteindelijk definitief door 

de algemeen directeur vastgesteld en voorgelegd aan de indelingscommissie. 

 

Indelingscommissie 

De indelingscommissie ging vervolgens aan de slag om in te delen. Aan hen was de pittige taak 

om de meer dan 100 functies in te delen. Het ging hier om alle functies behalve de 

managersfuncties. Deze waren vooraf in opdracht van de algemeen directeur door Hay 

ingedeeld en vormden zo dus de kapstok voor het functiegebouw van Oasen. Na de indeling 

ontving elke medewerker in november een persoonlijke brief met een uitgebreide motivatie.  

 

 

Indelingscommissie functieonderhoudsronde 2013 

 

Indeling en bezwaar 

In het functie gebouw van Oasen zijn ten gevolge van deze onderhoudsronde verschuivingen 

opgetreden. Veel in positieve zin en een enkele in negatieve zin. Echter bleef een groot aantal 

functies ingedeeld op waar ze voorheen ook al stonden terwijl de verwachtingen hoog 

gespannen waren. Mogelijk is dat een reden dat een groot aantal medewerkers bezwaar heeft 

aangetekend tegen hun indeling. De toetsingscommissie, die bestaat uit een afvaardiging van 
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directie, ondernemingsraad en een door hen gezamenlijk gekozen voorzitter heeft de door de 

algemeen directeur doorgestuurde bezwaren behandeld. Deze bezwarenprocedure is eind 2013 

nog niet afgerond, de verwachting is dat in februari 2014 het project gereed is. 

 

De inzet van de ondernemingsraad zal zijn dat er vanaf nu regelmatiger onderhoud gepleegd 

zal worden aan het functiegebouw van Oasen. 
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16 Verkiezingen 

Oasen kent een ondernemingsraadverkiezingstermijn van drie jaar. In 2013 was het weer 

zover: een verkiezingsjaar! We hebben ervoor gezorgd dat de medewerkers deze verkiezingen 

volledig digitaal zouden kunnen stemmen. Hiervoor was een aanpassing in het OR-reglement 

noodzakelijk en is –uiteraard in eigen beheer- een speciale stemsite ontwikkeld. Helaas 

stelden, ondanks diverse oproepen en ludieke acties,  maar 8 medewerkers zich kandidaat 

terwijl er 9 vacatures te vervullen waren. Hierdoor plaatsten de kandidaten zich zonder meer 

allemaal. Eén vacature staat dus nog open, hierop gaan we in 2014 actie ondernemen om die 

vervuld te krijgen.  

 

Oud OR-leden 

Uiteraard zijn we heel blij met de acht kandidaten en namen we afscheid van de ‘oude’ OR-

leden Peter Dijkstra, Kevin Holthuijsen en Pieter van der Pluijm. Tijdens de OR-dag op 31 mei 

werden  de ‘nieuwe’ OR leden aan Walter van der Meer voorgesteld en op 1 juni zijn zij 

geïnstalleerd. 

 

Verkiezingscommissie 

- Huib Glerum (voorzitter) 

- Frank Kox 

- Theo den Otter 

- Nancy van de Pavoordt 

 

Digitaal stemmen 

De verkiezingscommissie heeft ervoor gezorgd dat de vakbonden en medewerkers op de 

hoogte waren van de naderende verkiezingen en de verkiezingsprocedure. Vol overgave 

hebben zij ervoor gezorgd dat er digitaal gestemd had kunnen worden. Hiervoor is zelfs het 

Oasen Ondernemingsraad reglement gewijzigd! Helaas was hun expertise niet meer nodig toen 

bleek dat er dus geen verkiezingen kwamen. Uiteraard hulde en dank aan de 

Verkiezingscommissie. 

 

 

Cartoon die voor de verkiezingen werd gebruikt om medewerkers enthousiast te maken om 

zich verkiesbaar te stellen 
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17 Vergaderoverzicht ondernemingsraad 

Ondernemingsraad vergadering 

De ondernemingsraad heeft om de week een vergadering van een uur. We kiezen bewust voor 

maximaal een uur om zo effectief mogelijk te kunnen (moeten!) overleggen. We 

structureerden de vergaderingen door beter in te delen op beeldvorming, oordeelvorming en 

besluitvorming, de zogenaamde BOB formule. Ook de agenda onderging een verandering 

volgens deze formule: voortaan schrijven we bij ieder onderwerp op welk niveau van de 

uiteindelijke besluitvorming we zijn. Een aantal keer schoof een afdelingshoofd, MT lid of de 

bestuurder aan bij een vergadering om een onderwerp toe te lichten of te bespreken; dit helpt 

de ondernemingsraad altijd om een goed beeld te vormen en daardoor tot een gedegen advies 

te komen of instemming te kunnen geven. 

 

Overleg vergadering 

De Overlegvergaderingen tussen ondernemingsraad en de bestuurder hebben tot doel elkaar te 

informeren over standpunten en visies binnen de organisatie. Tevens is het een tijdstip waarin 

officiële stukken zoals adviezen en instemmingen worden toegelicht en vastgesteld. Voor deze 

overleggen staat 2.5 uur ingepland; als de commissarissen aanschuiven dan wordt een 

tijdsduur van 3 uur aangehouden. Sinds jaar en dag wisselt het voorzitterschap tussen 

bestuurder en voorzitter van de ondernemingsraad en worden de notulen verzorgd door de 

teamleider Directiesecretariaat. 

 

Dagelijks Bestuur overleg  

Het dagelijks bestuur (DB) van de ondernemingsraad heeft maandelijks overleg met de 

bestuurder en manager HR, het zogenaamde bijpraatmoment. In dit overleg praten zij over de 

voortgang van verschillende ontwikkelingen binnen en buiten de organisatie. Dit overleg is 

bedoeld als voortgangsoverleg om te voorkomen dat bepaalde ontwikkelingen in de 

overlegvergaderingen aan de orde (moeten) komen.  

 

 

Maand OR vergadering  OV vergadering Overige thema’s 

Januari 23   

Februari 6, 20 12 4 

Maart 6, 20 26 15 

April 17 25 2 

Mei 1, 14, 28  16, 31 

Juni 11   

Juli 9, 23   

Augustus 6, 20   

September 3, 20    

Oktober 1, 15, 29 29 8, 17, 18, 24 

November 12, 26  14, 15, 19, 26,29 

December 10  3 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


